



Les Voiles de Saint-Tropez 2025

Notice to Competitors

Number: 07

Information aux participants – Respect des places au port/ Information for participants – Respect for places at the port

Source: Organizing Authority

Venue: SAINT TROPEZ

Published: 2025-09-30 14:41

Notice:

Nous rappelons que chaque bateau doit respecter la place qui lui est réservée dans le port de Saint-Tropez art.24 IC MAXI YACHTS et art. 25 IC MODERNE & TRADITION

Dans certains cas, il pourra être nécessaire d'attendre à l'extérieur du port le passage d'autres bateaux avant de rejoindre votre place. Cette gestion est assurée par le personnel du Port à l'entrée.

Places à la digue : Afin d'assurer une gestion optimale, les places à la digue ont été attribuées en tenant compte du tirant d'eau et de la taille de chaque bateau.

Nous comptons sur la coopération de tous : tout non-respect de cette organisation, ou toute action à l'encontre des services du port, entraînera des sanctions [DP]

We remind you that each boat must respect the place reserved for it in the port of Saint-Tropez art.24 SI MAXI YACHTS and art. 25 SI MODERN & TRADITION

In some cases, it may be necessary to wait for other boats to pass before reaching your berth. This management is carried out by the Port staff at the entrance.

Places at the breakwater: In order to ensure optimal management, places at the breakwater have been allocated taking into account the draft and size of each boat.

We count on everyone's cooperation: any failure to comply with this organization, or any action against the port services, will result in sanctions [DP]

